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Datum 2024-03-12 

 

Tid Kl. 08.30 – 09.50 

  

Plats Junselerummet 

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 

Övriga   

närvarande Niklas Nordén, kommundirektör §§ 5 - 10 
Siv Sjödin, kanslichef §§ 5 - 10 

Hans Pahlin, affärsområdeschef § 5 

Joakim Edholm, verksamhetschef § 5 

Jörgen Svedjeland, säkerhetschef GDM § 5 

Mattias Axelsson, ekonomichef, § 5 

Maria Lindsbo, utredare § 5 

 

 

 

 
  

 

 

  

  

  

  

 

 

 

 

Underskrifter Protokollet undertecknas elektroniskt av 

  

 Sekreterare Siv Sjödin §§ 5 - 10 

  

 Ordförande Johan Andersson (C) §§ 5 - 10 

 

 Justerare John Åberg (S) §§ 5 - 10 

 

 

 

Bevis om justering 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagetts genom anslag på Sollefteå kommuns digitala 

anslagstavla, www.solleftea.se  
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Närvaro- och tjänstgöringslista 
  

Namn När- Tjg. Reservation Jäv Anteckningar 
 varo Ers.    

   § §  

        

Ledamöter        

Johan Andersson (C) X      Ordförande 

Therese Kårén (C) X       

Peter Ledin (C) X       

Birgitta Häggkvist (VI) X       

John Åberg (S) X      Justerare 

Ersättare        

Maria Wennberg (C) X       

Daniel Rehnberg (C) 

 

-      Anmält förhinder 

Jörgen Åslund (VI) X       

Kjell-Åke Sjöström (V) X       

Mattias Ahlenhed (S) -      Anmält förhinder 

 

 

Val av justerare 

John Åberg (S) väljs till justerare. 
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§ 5  KS 9/2024 

 
Informationer 
 
Beslut 
Kommunstyrelsens allmänna utskott tackar för informationerna.  

 

Ärendebeskrivning 

Utskottet ges följande informationer 

 

Hans Pallin, Affärsområdeschef 

Föredrar ärende 

§ 9 Drivkraft Långsele – Utökning av Hamre industripark 2.0 

        

Joakim Edholm, Avdelningschef Teknik och Service 

Jörgen Svedjeland, Säkerhetschef, GDM 

Informerar om 

Organisation Teknik & Service 

IT-säkerhet och åtgärder  

 

Maria Lindsbo, utredare 

Föredrar ärende  

§ 7 Trafiksäkerhet väg 331 

 

Mattias Axelsson, Ekonomichef  

Föredrar följande ärenden 

§ 6   Verksamhets- och ekonomiuppföljning Stab- och Service, per februari månad 2024 

§ 10 Verksamhets- och ekonomiuppföljning Sollefteå kommun, per februari månad 2024 

 

Siv Sjödin, Kanslichef 

föredrar ärende 

§8 Svar på revisionsrapport – Uppföljande granskning av kommunens efterlevnad av  

     offentlighetsprincipen  
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§ 6 KS 24/2024 

 
Verksamhets- och ekonomiuppföljning Stab & Service per  
februari månad 2024 
 
Beslut 
Kommunstyrelsens allmänna utskott  

 

tackar för informationen och lägger den till handlingarna  

 

Ärendebeskrivning  

Verksamhetsuppföljning per 2023-12-31. Ledamöterna har i samband med kallelsen fått ta 

del av den skriftliga månadsuppföljningen för Stab och Service.  

 

Ekonomichef medverkar vid utskottssammanträdet, redogör för uppföljningarna samt 

besvarar frågor och ger förtydliganden.  

 

Beslutsplanering  

Kommunstyrelsens allmänna utskott 2024-02-13.  

 

Beslutsunderlag  

Verksamhets- och ekonomisk uppföljning Stab och Service, per februari månad 2024 

Muntlig föredragning, Mattias Axelsson, ekonomichef  

 

Förvaltningens förslag till beslut  

Förvaltningen föreslår  

Kommunstyrelsens allmänna utskott besluta  

 

att godkänna redovisningen och lägga den till handlingarna.  

 

Utskottets förslag till beslut under sammanträdet 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om utskottet kan godkänna redovisningen.    

Finner så. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till  

Ekonomichef  

Chef Stab och Service  
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§ 7 KS 64/2022 

 
Trafiksäkerhet Väg 331 
 
Beslut 
Allmänna utskottet beslutar 

 

att uppdra till kommunstyrelsens presidium att ta kontakt med föräldraföreningen i Helgum 

för dialog. 

 

Ärendebeskrivning  

Vid kommunstyrelsens sammanträde 2023-12-05 presenterade Elisabeth Mikaelsson och 

Daniel Karlström från Arbetsgrupp Y 331 Helgum Norra sitt arbete för att få tillstånd en 

åtgärd på väg 331. Vid sammanträdet inlämnades arbetsgruppens framtagna arbetsmaterial. 

Arbetsgruppen önskade att KS skulle fatta beslut om att kommunen skickar in en ansökan 

om sänkt hastighet till 60 km/h på sträckan.  

 

Kommunstyrelsen lämnade frågan vidare till allmänna utskottets sammanträde den 12 

december 2023.  

 

Allmänna utskottet beslutade den 12 december 2023 att uppdra till förvaltningen att föra 

dialog med relevanta aktörer för att få fler inspel och återkomma så snart som möjligt. 

 

Bakgrund 

Väg Y331 Helgum Norra med delsträckan Södra Åbacken - Ärtrik är ca 2 mil lång med 

olycksstatistik utöver det normala. Boende i området har under mer än 15 år skickat in 

önskemål till TRV om att sträckan behöver ses över. 

 

Vägsträckan har under senare tid en högre hastighet, 90 km/h (undantag Rådom och under 

järnvägsviadukt) samt en markhöjning på 30 cm i senaste vägupprustning, vilket har 

inneburit att samtidigt med att en högre hastighets tillåts har vägrenen helt försvunnit med 

vägmarkering delvis i grus direkt mot brant släntlutning. 

 

Kommunen har haft dialoger med Arbetsgruppen samt med TRV i samband med den ÅVS 

som tagits fram under tiden 210921 - 230831. 

 

ÅVS:en resulterade en ÅVS ” Brister för timmertransporter längs godsstråk i 

Västernorrlands län” och avse väg 331 från Stavreviken till Backe. Parallellt med denna 

åtgärdsvalsstudie har en liknande åtgärdsvalsstudie gjorts med fokus på oskyddade 

trafikanter i randbebyggelse där sex byar ingått, tre i Västernorrland vilka är Sillre 

(Sundsvall), Nyliden och sträckan Sörflärke-Bredbyn (Örnsköldsvik) samt tre i Jämtland, 

Handsjön (Berg), Hällesjö (Bräcke) och Rossön (Strömsund). Denna studie har till skillnad 

från ÅVS Bristerför timmertransporter ett fokus på trafiksäkerhet och tillgänglighet för de 

som bor och vistas i byarna. Byarna är utvalda för att exemplifiera olika typer av 

bebyggelsestrukturer och problematik som finns i dessa kopplat till trafikmiljön. Byarna har 

också en hög andel tung trafik. 
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Slutsatser som dragits i den rapporten ska kunna användas på fler byar och därmed även de 

byar som finns utmed väg 331. Likväl som att åtgärder i föreliggande rapport ska kunna 

användas för vägsträckorna primärt innan och efter, men även genom dessa byar. 

 

Ärendet  

Förvaltningen har varit i kontakt med följande berörda parter; VTG, Stenslökkens, Brorssons 

och Hedström åkerier samt Ramsele- Edsele Företagarförening vars synpunkter redovisas 

nedan.  

 

Själanders har inga synpunkter då de inte nyttjar vägen i någon större utsträckning.  

 

VTG: För deras del blir det inte så stora problem, de kör inte så mycket på den sida älven. 

En sänkning kommer dock att påverka åkerier och företag ekonomiskt. De tror också att det 

kommer att bli ett massivt motstånd mot ett sådant förslag.  

 

Stenslökken: Företaget kör i 75–80 km/h på sträckan. De rekommenderar inte en sänkning. 

Med 60 km/h kommer antalet omkörningar att öka. Även lastbilar kommer att köra om 

andra. Dessutom kommer det att påverka kör- och vilotiderna.  

 

Brorssons: Åkeriet har alla sina lastbilar inställda på 80 km/h. En sänkning till 60 skulle inte 

fungera för en transport till och från tex Sundsvall med hänsyn till kör- och vilotider.  

 

Hedströms: På vägen förbi deras garage i Södra Åbacken vid avfarten till Gideåberg, sker 

flera tillbud varje vecka trots att hastigheten sänkts till 70 km/h. De ser gärna en sänkning till 

60 förbi byarna. Beträffande en sänkning på hela sträckan instämmer de i vad de andra 

företagen anfört.  

 

Ramsele-Edsele företagarförening: Att sänka till 60 km/h är inte rimligt, inte ens förbi mer 

tättbebyggda områden. Föreningen instämmer i vad de övriga anfört om körtider, olycksrisk 

m.m. Ett bättre förslag är att man åtgärdar de ställen där skolbarn har svårt att gå på och av 

skolbussen 

 

Förvaltningens bedömning  

Mot bakgrund av att de tillfrågade företagen är samstämmiga i sina åsikter om att en 

sänkning skulle försvåra deras yrkesutövning negativt. Vidare är risken för 

omkörningsolyckor inte försumbar.  

Med anledning av detta anser förvaltningen att kommunen inte bör ansöka om en sänkning 

av hastigheten till 60 km/h.  

 

Förslag till beslut  

Förvaltningen föreslår  

allmänna utskottet föreslår 

kommunstyrelsen att anta yttrandet som sitt eget. 
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Beslutsplanering 

Allmänna utskottet 2024-03-12 

Kommunstyrelsen 2024-04-09 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande väg 331, Helgum Norra, daterat 2024-03-01 

Protokoll Allmänna utskottet 2023-12-12, § 76 

Presentation KS 5 december, Arbetsgrupp GCM-väg Y331 Helgum Norra 

Yttrande till Trafikverket och Sweco gällande åtgärdsvalsstudie väg 331, Sträckan södra 

Åbacken – Ärtrik 

Inbjudan till Åtgärdsvalsstudie väg 331 Timrå-Backe fokus trafiksäkerhet och tunga 

transporter 

 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Allmänna utskottet är enigt om att det behöver föras en dialog med föräldraföreningen i 

Helgum. 

 

Beslutsgång 

Talarlistan är tom. Ordförande ställer frågan om allmänna utskottet kan besluta att uppdra till 

kommunstyrelsens presidium att ta kontakt med föräldraföreningen. Finner så. 
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§ 8 KS 104/2024 

 
Svar på revisionsrapport; Uppföljning av granskning av 
kommunstyrelsens efterlevnad av offentlighetsprincipen 
 
Beslut  
Allmänna utskottet föreslår  

Kommunstyrelsen besluta  

 

att anta yttrandet som sitt eget och överlämna det som svar till revisorerna 

 

Ärendebeskrivning  

Ernst & Young har, på uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Sollefteå kommun 

genomfört en uppföljning av granskningen avseende kommunstyrelsens efterlevnad av 

offentlighetsprincipen. Syftet med den uppföljande granskningen är att bedöma om 

kommunstyrelsen vidtagit tillräckliga åtgärder för att rätta till de brister som identifierades 

vid den tidigare granskningen från 2020.  

 

Ernst & Youngs sammanfattande bedömning är att kommunstyrelsen inte har vidtagit 

tillräckliga åtgärder utifrån revisionens tidigare granskning.  

 

Den sammanfattande bedömningen är;  

Två av rekommendationerna, båda gällande arkiv, har inte omhändertagits.  

Rekommendation gällande ärendehanteringsprocessen, har delvis omhändertagits. 

Rekommendationerna, gällande introduktion för nyanställda, har bedömts omhändertagen.  

 

En rekommendation bedöms utgå: att upprätta rutiner kring hanteringen av allmänna 

handlingar som inkommer via ny teknik. Bedömningen baseras på att det finns rutiner för hur 

kommunen ska hantera handlingar som inkommer i elektronisk form. 

 

Rekommendation  

Utifrån granskningsresultatet rekommenderas kommunstyrelsen att:  

 

- Säkerställa att det finns aktuella arkivbeskrivningar med tillhörande arkivförteckningar över  

  alla kommunens arkiv  

- Upprätta rutiner och dokument som säkerställer det lagstadgade kravet på tillsyn över    

  kommunens arkiv  

- Fortsätta utveckla ärendehanteringsprocessen 

 

Förvaltningens bedömning  

Förvaltningen delar revisionens bedömning. Påbörjat arbetet behöver intensifieras och 

färdigställas. Ännu inte påbörjat arbete behöver påbörjas och slutföras. 
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Säkerställa att det finns aktuella arkivbeskrivningar med tillhörande 

arkivförteckningar över alla kommunens arkiv  

Det finns påbörjat arbete avseende arkivbeskrivningar med tillhörande arkivförteckningar. 

Dokumenthanteringsplanearbetet har påbörjats vid Miljö- och byggenheten, HR samt 

Centrala elevhälsan (samtliga skolformer).  

Åtgärd: I samverkan med berörda parter, upprätta process- och tidplaner för följande 

områden; Arkivbeskrivning/arkivförteckning samt dokumenthanteringsplan. Täta 

avstämningar för att följa utvecklingsarbetet.  

Ansvarig chef: Kanslichef 

 

Upprätta rutiner och dokument som säkerställer det lagstadgade kravet på tillsyn över 

kommunens arkiv  

Åtgärd: Rutiner och dokument som säkerställer det lagstadgade kravet på tillsyn över 

kommens arkiv ska upprättas i samverkan med berörda parter.  

Kontrollmoment avseende tillsyn arkivbildning föreslås ingå i internkontroll 2024.  

Ansvarig chef: Kanslichef 

 

Utveckling av ärendehanteringsprocessen  

”Handlingar i ett ärende ska kvalitetssäkras av ansvarig chef vars verksamhet ärendet berör 

och sekretariatet ska ges god tidsmässig möjlighet att skicka tillbaka handlingar som inte 

följer mallar och rutiner” (Revisionsrapport s 8). Beslutsformuleringar är inte alltid 

kvalitetssäkrade för att säkerställa att besluten innebär det som är avsikten.  

Åtgärd: Översyn och eventuell uppdatering av rutiner inklusive dokumentmallar så att dessa 

är ändamålsenliga och kan fastställas. Säkerställa att fastställda rutiner blir kända hos 

chefer och handläggare.  

Kontrollmoment avseende dokumenthantering föreslås ingå i internkontroll 2024 och 2025. 

Ansvarig chef: Kanslichef 

 

Beslutsplanering  

Allmänna utskottet 2024-03-12  

Kommunstyrelsen 2024-04-09  

 

Återrapportering  

Återrapportering inom ramen för internkontroll 2024 och 2025.  

 

Beslutsunderlag  

Förvaltningsyttrande Uppföljande granskning av efterlevnad av offentlighetsprincipen Ernst 

& Young, daterat 2024-03-04  

Revisionsrapport Uppföljande granskning av efterlevnad av offentlighetsprincipen, Sollefteå 

kommun, februari 2024 

Muntlig föredragning Siv Sjödin, Kanslichef 

 

Beslutet skickas till 

Revisionen 

Kommundirektör 

Kanslichef  
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§9 KS 85/2022 

 
Drivkraft Långsele – Utökning av Hamre Industripark 2.0 
 
Beslut  
Allmänna utskottet föreslår  

Kommunstyrelsen besluta 

 

att uppdra åt förvaltningen att ingå avtal och andra överenskommelser som krävs för att 

förvärva ytterligare mark i anslutning till Hamre industripark,  

 

att ge i uppdrag till förvaltningen att påbörja detaljplanearbete för utökning av Hamre 

industripark 2.0. Utredningsområdet redovisas i bifogad karta, bilaga 1. 

 

att avsätta 2 000 000 kronor av kommunens likvida medel till Tekniska enheten att använda 

till att utveckla en ny detaljplan för Hamre Industripark 2.0  

 

Allmänna utskottet beslutar därutöver 

 

att kopplingen till Genomförandeplan – Hamre ska tydliggöras i yttrandet inför utskick till 

kommunstyrelsen. 

 

Ärendebeskrivning 

Sollefteå kommun har tecknat ett options- och genomförandeavtal med Sydkraft Hydrogen 

AB avseende en industrietablering för produktion av flygbränsle inom Hamre 

industriområde. För Industrietableringen har en ny detaljplan för Hamre industriområde 

tagits fram, detaljplanen vann lagakraft 2023-10-11. 

Förvaltningen har noterat att det finns ett mycket stort intresse från aktörer, att i anslutning 

till den tilltänkta etableringen, göra investeringar. För att kunna ge möjlighet till större och 

fler etableringar är det därför viktigt att kunna erbjuda detaljplanelagd mark i anslutning till 

Hamre industripark. 

 

Förvaltningens bedömning 

Hamre industripark är mycket attraktivt för investerare med anledning av den goda 

infrastrukturen samt sina goda förutsättningar att ansluta mot elnätet med effekter upp till 

500 MW. Då Svenska Kraftnät aviserat att man kraftigt avser öka överföringen av el från 

norr till söder är det av största vikt att nyttja denna konkurrensfördel medan tid finns.  

För att möjliggöra en expansion av Hamre industripark för etablering av nya verksamheter / 

industrier, finns behov av ytterligare markförvärv samt detaljplaneläggning av marken.  

 

Markförvärven bör ske genom förhandling och frivilliga avtal med berörda fastighetsägare. 

Samtliga förvärv skall ske till marknadsmässiga priser, bedömningen ska ske genom extern 

värdering. Den mark som berörs av den tilltänkta utökningen utgörs av en blandning av åker- 

skogs- och kalmark. 
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Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Kostnaderna för förvärven bedöms rymmas inom tidigare avsatta medel (KS 2022-03-15 § 

50) och kommer att belasta respektive fastighet. Vid en försäljning skrivs värdet av 

fastigheterna och exploateringskostnaderna ner. 

 

Kostnaden för detaljplanens framtagande kommer att debiteras sökanden för bygglov med en 

planavgift, alternativt ingå i en markförsäljning. 

 

Beslutsplanering 

Allmänna utskottet, 2024-03-12 

Kommunstyrelsen, 2024-04-09 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande 2024-03-01, Utökning av Hamre industripark 2.0 daterat 2024-03-01 

Bilaga 1 till förvaltningsyttrande – Utökning av Hamre industripark 2.0: Karta 

Muntlig föredragning Hans Pahlin, Affärsområdeschef 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår  

Allmänna utskottet föreslå 

Kommunstyrelsen besluta 

 

- att uppdra åt förvaltningen att ingå avtal och andra överenskommelser som krävs för 

att förvärva ytterligare mark i anslutning till Hamre industripark,  

 

- att ge i uppdrag till förvaltningen att påbörja detaljplanearbete för utökning av Hamre 

industripark 2.0. Utredningsområdet redovisas i bifogad karta, bilaga 1. 

 

- att avsätta 2 000 000 kronor av kommunens likvida medel till Tekniska enheten att 

använda till att utveckla en ny detaljplan för Hamre Industripark 2.0  

 

 

Förslag till beslut under sammanträdet 

John Åberg (S) yrkar att kopplingen till Genomförandeplan – Hamre tydliggörs i yttrandet. 

 

Beslutsgång 

Talarlistan är tom. Ordförande ställer frågan om allmänna utskottet är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Tekniska enheten 

Miljö- och byggenheten 

Tillväxtavdelningen 

 

AU protokoll 2024-03-12
(Signerat, SHA-256 698B3C2E5227F710A4E9BC61FCA7442BFB40B4CADA6660E923AC1776FBCCAD01)

Sida 12 av 14



 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunstyrelsens  

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-03-12 

 
Sida 

allmänna utskott   

 

13 (13) 

§ 10 KS 11/2024 

 
Verksamhets- och ekonomiuppföljning Sollefteå kommun per 
februari månad 2024 
 
Beslut 
Allmänna utskottet föreslår 

Kommunstyrelsen besluta 

 

att godkänna redovisningen av verksamhets- och ekonomisk uppföljning för perioden januari 

och februari 2024. 

 

Ärendebeskrivning  

Sollefteå Kommun redovisar efter februari månad ett negativt resultat på 19,8 mnkr, vilket  

är 7,0 mnkr bättre än budget.  

Negativa avvikelser uppvisas inom Stab och service, Gymnasie- och vuxenutbildning samt 

inom omsorg- och tekniska verksamheter, medan övriga verksamheter initialt visar ekonomi 

i balans eller positiva avvikelser.  

 

Skatterna har en negativ avvikelse till följd av slutavräkning, medan finansnettot redovisar en 

positiv avvikelse till följd av uppgång på börsen i början på året.  

 

Det är av yttersta vikt att verksamheterna anpassar sig enligt de ekonomiska ramar 

fullmäktige fastlagt för 2024 och perioden framåt.  

 

Beslutsunderlag:  

Månadsuppföljning januari-februari 2024 

Muntlig föredragning Mattias Axelsson, ekonomichef 
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Datum 2024-03-12 


 


Tid Kl. 08.30 – 09.50 


  


Plats Junselerummet 


 


Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 


 


Övriga   


närvarande Niklas Nordén, kommundirektör §§ 5 - 10 
Siv Sjödin, kanslichef §§ 5 - 10 


Hans Pahlin, affärsområdeschef § 5 


Joakim Edholm, verksamhetschef § 5 


Jörgen Svedjeland, säkerhetschef GDM § 5 


Mattias Axelsson, ekonomichef, § 5 


Maria Lindsbo, utredare § 5 


 


 


 


 
  


 


 


  


  


  


  


 


 


 


 


Underskrifter Protokollet undertecknas elektroniskt av 


  


 Sekreterare Siv Sjödin §§ 5 - 10 


  


 Ordförande Johan Andersson (C) §§ 5 - 10 


 


 Justerare John Åberg (S) §§ 5 - 10 


 


 


 


Bevis om justering 


Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagetts genom anslag på Sollefteå kommuns digitala 


anslagstavla, www.solleftea.se  
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Närvaro- och tjänstgöringslista 
  


Namn När- Tjg. Reservation Jäv Anteckningar 
 varo Ers.    


   § §  


        


Ledamöter        


Johan Andersson (C) X      Ordförande 


Therese Kårén (C) X       


Peter Ledin (C) X       


Birgitta Häggkvist (VI) X       


John Åberg (S) X      Justerare 


Ersättare        


Maria Wennberg (C) X       


Daniel Rehnberg (C) 


 


-      Anmält förhinder 


Jörgen Åslund (VI) X       


Kjell-Åke Sjöström (V) X       


Mattias Ahlenhed (S) -      Anmält förhinder 


 


 


Val av justerare 


John Åberg (S) väljs till justerare. 
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§ 5  KS 9/2024 


 
Informationer 
 
Beslut 
Kommunstyrelsens allmänna utskott tackar för informationerna.  


 


Ärendebeskrivning 


Utskottet ges följande informationer 


 


Hans Pallin, Affärsområdeschef 


Föredrar ärende 


§ 9 Drivkraft Långsele – Utökning av Hamre industripark 2.0 


        


Joakim Edholm, Avdelningschef Teknik och Service 


Jörgen Svedjeland, Säkerhetschef, GDM 


Informerar om 


Organisation Teknik & Service 


IT-säkerhet och åtgärder  


 


Maria Lindsbo, utredare 


Föredrar ärende  


§ 7 Trafiksäkerhet väg 331 


 


Mattias Axelsson, Ekonomichef  


Föredrar följande ärenden 


§ 6   Verksamhets- och ekonomiuppföljning Stab- och Service, per februari månad 2024 


§ 10 Verksamhets- och ekonomiuppföljning Sollefteå kommun, per februari månad 2024 


 


Siv Sjödin, Kanslichef 


föredrar ärende 


§8 Svar på revisionsrapport – Uppföljande granskning av kommunens efterlevnad av  


     offentlighetsprincipen  
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§ 6 KS 24/2024 


 
Verksamhets- och ekonomiuppföljning Stab & Service per  
februari månad 2024 
 
Beslut 
Kommunstyrelsens allmänna utskott  


 


tackar för informationen och lägger den till handlingarna  


 


Ärendebeskrivning  


Verksamhetsuppföljning per 2023-12-31. Ledamöterna har i samband med kallelsen fått ta 


del av den skriftliga månadsuppföljningen för Stab och Service.  


 


Ekonomichef medverkar vid utskottssammanträdet, redogör för uppföljningarna samt 


besvarar frågor och ger förtydliganden.  


 


Beslutsplanering  


Kommunstyrelsens allmänna utskott 2024-02-13.  


 


Beslutsunderlag  


Verksamhets- och ekonomisk uppföljning Stab och Service, per februari månad 2024 


Muntlig föredragning, Mattias Axelsson, ekonomichef  


 


Förvaltningens förslag till beslut  


Förvaltningen föreslår  


Kommunstyrelsens allmänna utskott besluta  


 


att godkänna redovisningen och lägga den till handlingarna.  


 


Utskottets förslag till beslut under sammanträdet 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om utskottet kan godkänna redovisningen.    


Finner så. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skickas till  


Ekonomichef  


Chef Stab och Service  
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§ 7 KS 64/2022 


 
Trafiksäkerhet Väg 331 
 
Beslut 
Allmänna utskottet beslutar 


 


att uppdra till kommunstyrelsens presidium att ta kontakt med föräldraföreningen i Helgum 


för dialog. 


 


Ärendebeskrivning  


Vid kommunstyrelsens sammanträde 2023-12-05 presenterade Elisabeth Mikaelsson och 


Daniel Karlström från Arbetsgrupp Y 331 Helgum Norra sitt arbete för att få tillstånd en 


åtgärd på väg 331. Vid sammanträdet inlämnades arbetsgruppens framtagna arbetsmaterial. 


Arbetsgruppen önskade att KS skulle fatta beslut om att kommunen skickar in en ansökan 


om sänkt hastighet till 60 km/h på sträckan.  


 


Kommunstyrelsen lämnade frågan vidare till allmänna utskottets sammanträde den 12 


december 2023.  


 


Allmänna utskottet beslutade den 12 december 2023 att uppdra till förvaltningen att föra 


dialog med relevanta aktörer för att få fler inspel och återkomma så snart som möjligt. 


 


Bakgrund 


Väg Y331 Helgum Norra med delsträckan Södra Åbacken - Ärtrik är ca 2 mil lång med 


olycksstatistik utöver det normala. Boende i området har under mer än 15 år skickat in 


önskemål till TRV om att sträckan behöver ses över. 


 


Vägsträckan har under senare tid en högre hastighet, 90 km/h (undantag Rådom och under 


järnvägsviadukt) samt en markhöjning på 30 cm i senaste vägupprustning, vilket har 


inneburit att samtidigt med att en högre hastighets tillåts har vägrenen helt försvunnit med 


vägmarkering delvis i grus direkt mot brant släntlutning. 


 


Kommunen har haft dialoger med Arbetsgruppen samt med TRV i samband med den ÅVS 


som tagits fram under tiden 210921 - 230831. 


 


ÅVS:en resulterade en ÅVS ” Brister för timmertransporter längs godsstråk i 


Västernorrlands län” och avse väg 331 från Stavreviken till Backe. Parallellt med denna 


åtgärdsvalsstudie har en liknande åtgärdsvalsstudie gjorts med fokus på oskyddade 


trafikanter i randbebyggelse där sex byar ingått, tre i Västernorrland vilka är Sillre 


(Sundsvall), Nyliden och sträckan Sörflärke-Bredbyn (Örnsköldsvik) samt tre i Jämtland, 


Handsjön (Berg), Hällesjö (Bräcke) och Rossön (Strömsund). Denna studie har till skillnad 


från ÅVS Bristerför timmertransporter ett fokus på trafiksäkerhet och tillgänglighet för de 


som bor och vistas i byarna. Byarna är utvalda för att exemplifiera olika typer av 


bebyggelsestrukturer och problematik som finns i dessa kopplat till trafikmiljön. Byarna har 


också en hög andel tung trafik. 
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Slutsatser som dragits i den rapporten ska kunna användas på fler byar och därmed även de 


byar som finns utmed väg 331. Likväl som att åtgärder i föreliggande rapport ska kunna 


användas för vägsträckorna primärt innan och efter, men även genom dessa byar. 


 


Ärendet  


Förvaltningen har varit i kontakt med följande berörda parter; VTG, Stenslökkens, Brorssons 


och Hedström åkerier samt Ramsele- Edsele Företagarförening vars synpunkter redovisas 


nedan.  


 


Själanders har inga synpunkter då de inte nyttjar vägen i någon större utsträckning.  


 


VTG: För deras del blir det inte så stora problem, de kör inte så mycket på den sida älven. 


En sänkning kommer dock att påverka åkerier och företag ekonomiskt. De tror också att det 


kommer att bli ett massivt motstånd mot ett sådant förslag.  


 


Stenslökken: Företaget kör i 75–80 km/h på sträckan. De rekommenderar inte en sänkning. 


Med 60 km/h kommer antalet omkörningar att öka. Även lastbilar kommer att köra om 


andra. Dessutom kommer det att påverka kör- och vilotiderna.  


 


Brorssons: Åkeriet har alla sina lastbilar inställda på 80 km/h. En sänkning till 60 skulle inte 


fungera för en transport till och från tex Sundsvall med hänsyn till kör- och vilotider.  


 


Hedströms: På vägen förbi deras garage i Södra Åbacken vid avfarten till Gideåberg, sker 


flera tillbud varje vecka trots att hastigheten sänkts till 70 km/h. De ser gärna en sänkning till 


60 förbi byarna. Beträffande en sänkning på hela sträckan instämmer de i vad de andra 


företagen anfört.  


 


Ramsele-Edsele företagarförening: Att sänka till 60 km/h är inte rimligt, inte ens förbi mer 


tättbebyggda områden. Föreningen instämmer i vad de övriga anfört om körtider, olycksrisk 


m.m. Ett bättre förslag är att man åtgärdar de ställen där skolbarn har svårt att gå på och av 


skolbussen 


 


Förvaltningens bedömning  


Mot bakgrund av att de tillfrågade företagen är samstämmiga i sina åsikter om att en 


sänkning skulle försvåra deras yrkesutövning negativt. Vidare är risken för 


omkörningsolyckor inte försumbar.  


Med anledning av detta anser förvaltningen att kommunen inte bör ansöka om en sänkning 


av hastigheten till 60 km/h.  


 


Förslag till beslut  


Förvaltningen föreslår  


allmänna utskottet föreslår 


kommunstyrelsen att anta yttrandet som sitt eget. 
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Beslutsplanering 


Allmänna utskottet 2024-03-12 


Kommunstyrelsen 2024-04-09 


 


Beslutsunderlag 


Förvaltningsyttrande väg 331, Helgum Norra, daterat 2024-03-01 


Protokoll Allmänna utskottet 2023-12-12, § 76 


Presentation KS 5 december, Arbetsgrupp GCM-väg Y331 Helgum Norra 


Yttrande till Trafikverket och Sweco gällande åtgärdsvalsstudie väg 331, Sträckan södra 


Åbacken – Ärtrik 


Inbjudan till Åtgärdsvalsstudie väg 331 Timrå-Backe fokus trafiksäkerhet och tunga 


transporter 


 


Förslag till beslut under sammanträdet 


Allmänna utskottet är enigt om att det behöver föras en dialog med föräldraföreningen i 


Helgum. 


 


Beslutsgång 


Talarlistan är tom. Ordförande ställer frågan om allmänna utskottet kan besluta att uppdra till 


kommunstyrelsens presidium att ta kontakt med föräldraföreningen. Finner så. 
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§ 8 KS 104/2024 


 
Svar på revisionsrapport; Uppföljning av granskning av 
kommunstyrelsens efterlevnad av offentlighetsprincipen 
 
Beslut  
Allmänna utskottet föreslår  


Kommunstyrelsen besluta  


 


att anta yttrandet som sitt eget och överlämna det som svar till revisorerna 


 


Ärendebeskrivning  


Ernst & Young har, på uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Sollefteå kommun 


genomfört en uppföljning av granskningen avseende kommunstyrelsens efterlevnad av 


offentlighetsprincipen. Syftet med den uppföljande granskningen är att bedöma om 


kommunstyrelsen vidtagit tillräckliga åtgärder för att rätta till de brister som identifierades 


vid den tidigare granskningen från 2020.  


 


Ernst & Youngs sammanfattande bedömning är att kommunstyrelsen inte har vidtagit 


tillräckliga åtgärder utifrån revisionens tidigare granskning.  


 


Den sammanfattande bedömningen är;  


Två av rekommendationerna, båda gällande arkiv, har inte omhändertagits.  


Rekommendation gällande ärendehanteringsprocessen, har delvis omhändertagits. 


Rekommendationerna, gällande introduktion för nyanställda, har bedömts omhändertagen.  


 


En rekommendation bedöms utgå: att upprätta rutiner kring hanteringen av allmänna 


handlingar som inkommer via ny teknik. Bedömningen baseras på att det finns rutiner för hur 


kommunen ska hantera handlingar som inkommer i elektronisk form. 


 


Rekommendation  


Utifrån granskningsresultatet rekommenderas kommunstyrelsen att:  


 


- Säkerställa att det finns aktuella arkivbeskrivningar med tillhörande arkivförteckningar över  


  alla kommunens arkiv  


- Upprätta rutiner och dokument som säkerställer det lagstadgade kravet på tillsyn över    


  kommunens arkiv  


- Fortsätta utveckla ärendehanteringsprocessen 


 


Förvaltningens bedömning  


Förvaltningen delar revisionens bedömning. Påbörjat arbetet behöver intensifieras och 


färdigställas. Ännu inte påbörjat arbete behöver påbörjas och slutföras. 
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Säkerställa att det finns aktuella arkivbeskrivningar med tillhörande 


arkivförteckningar över alla kommunens arkiv  


Det finns påbörjat arbete avseende arkivbeskrivningar med tillhörande arkivförteckningar. 


Dokumenthanteringsplanearbetet har påbörjats vid Miljö- och byggenheten, HR samt 


Centrala elevhälsan (samtliga skolformer).  


Åtgärd: I samverkan med berörda parter, upprätta process- och tidplaner för följande 


områden; Arkivbeskrivning/arkivförteckning samt dokumenthanteringsplan. Täta 


avstämningar för att följa utvecklingsarbetet.  


Ansvarig chef: Kanslichef 


 


Upprätta rutiner och dokument som säkerställer det lagstadgade kravet på tillsyn över 


kommunens arkiv  


Åtgärd: Rutiner och dokument som säkerställer det lagstadgade kravet på tillsyn över 


kommens arkiv ska upprättas i samverkan med berörda parter.  


Kontrollmoment avseende tillsyn arkivbildning föreslås ingå i internkontroll 2024.  


Ansvarig chef: Kanslichef 


 


Utveckling av ärendehanteringsprocessen  


”Handlingar i ett ärende ska kvalitetssäkras av ansvarig chef vars verksamhet ärendet berör 


och sekretariatet ska ges god tidsmässig möjlighet att skicka tillbaka handlingar som inte 


följer mallar och rutiner” (Revisionsrapport s 8). Beslutsformuleringar är inte alltid 


kvalitetssäkrade för att säkerställa att besluten innebär det som är avsikten.  


Åtgärd: Översyn och eventuell uppdatering av rutiner inklusive dokumentmallar så att dessa 


är ändamålsenliga och kan fastställas. Säkerställa att fastställda rutiner blir kända hos 


chefer och handläggare.  


Kontrollmoment avseende dokumenthantering föreslås ingå i internkontroll 2024 och 2025. 


Ansvarig chef: Kanslichef 


 


Beslutsplanering  


Allmänna utskottet 2024-03-12  


Kommunstyrelsen 2024-04-09  


 


Återrapportering  


Återrapportering inom ramen för internkontroll 2024 och 2025.  


 


Beslutsunderlag  


Förvaltningsyttrande Uppföljande granskning av efterlevnad av offentlighetsprincipen Ernst 


& Young, daterat 2024-03-04  


Revisionsrapport Uppföljande granskning av efterlevnad av offentlighetsprincipen, Sollefteå 


kommun, februari 2024 


Muntlig föredragning Siv Sjödin, Kanslichef 


 


Beslutet skickas till 


Revisionen 


Kommundirektör 


Kanslichef  
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§9 KS 85/2022 


 
Drivkraft Långsele – Utökning av Hamre Industripark 2.0 
 
Beslut  
Allmänna utskottet föreslår  


Kommunstyrelsen besluta 


 


att uppdra åt förvaltningen att ingå avtal och andra överenskommelser som krävs för att 


förvärva ytterligare mark i anslutning till Hamre industripark,  


 


att ge i uppdrag till förvaltningen att påbörja detaljplanearbete för utökning av Hamre 


industripark 2.0. Utredningsområdet redovisas i bifogad karta, bilaga 1. 


 


att avsätta 2 000 000 kronor av kommunens likvida medel till Tekniska enheten att använda 


till att utveckla en ny detaljplan för Hamre Industripark 2.0  


 


Allmänna utskottet beslutar därutöver 


 


att kopplingen till Genomförandeplan – Hamre ska tydliggöras i yttrandet inför utskick till 


kommunstyrelsen. 


 


Ärendebeskrivning 


Sollefteå kommun har tecknat ett options- och genomförandeavtal med Sydkraft Hydrogen 


AB avseende en industrietablering för produktion av flygbränsle inom Hamre 


industriområde. För Industrietableringen har en ny detaljplan för Hamre industriområde 


tagits fram, detaljplanen vann lagakraft 2023-10-11. 


Förvaltningen har noterat att det finns ett mycket stort intresse från aktörer, att i anslutning 


till den tilltänkta etableringen, göra investeringar. För att kunna ge möjlighet till större och 


fler etableringar är det därför viktigt att kunna erbjuda detaljplanelagd mark i anslutning till 


Hamre industripark. 


 


Förvaltningens bedömning 


Hamre industripark är mycket attraktivt för investerare med anledning av den goda 


infrastrukturen samt sina goda förutsättningar att ansluta mot elnätet med effekter upp till 


500 MW. Då Svenska Kraftnät aviserat att man kraftigt avser öka överföringen av el från 


norr till söder är det av största vikt att nyttja denna konkurrensfördel medan tid finns.  


För att möjliggöra en expansion av Hamre industripark för etablering av nya verksamheter / 


industrier, finns behov av ytterligare markförvärv samt detaljplaneläggning av marken.  


 


Markförvärven bör ske genom förhandling och frivilliga avtal med berörda fastighetsägare. 


Samtliga förvärv skall ske till marknadsmässiga priser, bedömningen ska ske genom extern 


värdering. Den mark som berörs av den tilltänkta utökningen utgörs av en blandning av åker- 


skogs- och kalmark. 







 
    


Nämnd/styrelse 


Kommunstyrelsens  
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Sammanträdesdatum 


2024-03-12 


 
Sida 


allmänna utskott   


 


12 (13) 


 


Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Kostnaderna för förvärven bedöms rymmas inom tidigare avsatta medel (KS 2022-03-15 § 


50) och kommer att belasta respektive fastighet. Vid en försäljning skrivs värdet av 


fastigheterna och exploateringskostnaderna ner. 


 


Kostnaden för detaljplanens framtagande kommer att debiteras sökanden för bygglov med en 


planavgift, alternativt ingå i en markförsäljning. 


 


Beslutsplanering 


Allmänna utskottet, 2024-03-12 


Kommunstyrelsen, 2024-04-09 


 


Beslutsunderlag 


Förvaltningsyttrande 2024-03-01, Utökning av Hamre industripark 2.0 daterat 2024-03-01 


Bilaga 1 till förvaltningsyttrande – Utökning av Hamre industripark 2.0: Karta 


Muntlig föredragning Hans Pahlin, Affärsområdeschef 


 


Förvaltningens förslag till beslut 


Förvaltningen föreslår  


Allmänna utskottet föreslå 


Kommunstyrelsen besluta 


 


- att uppdra åt förvaltningen att ingå avtal och andra överenskommelser som krävs för 


att förvärva ytterligare mark i anslutning till Hamre industripark,  


 


- att ge i uppdrag till förvaltningen att påbörja detaljplanearbete för utökning av Hamre 


industripark 2.0. Utredningsområdet redovisas i bifogad karta, bilaga 1. 


 


- att avsätta 2 000 000 kronor av kommunens likvida medel till Tekniska enheten att 


använda till att utveckla en ny detaljplan för Hamre Industripark 2.0  


 


 


Förslag till beslut under sammanträdet 


John Åberg (S) yrkar att kopplingen till Genomförandeplan – Hamre tydliggörs i yttrandet. 


 


Beslutsgång 


Talarlistan är tom. Ordförande ställer frågan om allmänna utskottet är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


 


 


Beslutet skickas till 


Tekniska enheten 


Miljö- och byggenheten 


Tillväxtavdelningen 


 







 
    


Nämnd/styrelse 


Kommunstyrelsens  


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-03-12 


 
Sida 


allmänna utskott   
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§ 10 KS 11/2024 


 
Verksamhets- och ekonomiuppföljning Sollefteå kommun per 
februari månad 2024 
 
Beslut 
Allmänna utskottet föreslår 


Kommunstyrelsen besluta 


 


att godkänna redovisningen av verksamhets- och ekonomisk uppföljning för perioden januari 


och februari 2024. 


 


Ärendebeskrivning  


Sollefteå Kommun redovisar efter februari månad ett negativt resultat på 19,8 mnkr, vilket  


är 7,0 mnkr bättre än budget.  


Negativa avvikelser uppvisas inom Stab och service, Gymnasie- och vuxenutbildning samt 


inom omsorg- och tekniska verksamheter, medan övriga verksamheter initialt visar ekonomi 


i balans eller positiva avvikelser.  


 


Skatterna har en negativ avvikelse till följd av slutavräkning, medan finansnettot redovisar en 


positiv avvikelse till följd av uppgång på börsen i början på året.  


 


Det är av yttersta vikt att verksamheterna anpassar sig enligt de ekonomiska ramar 


fullmäktige fastlagt för 2024 och perioden framåt.  


 


Beslutsunderlag:  


Månadsuppföljning januari-februari 2024 


Muntlig föredragning Mattias Axelsson, ekonomichef 





